



# HÄLLRISTNINGEN

Samfälligheten Hällristningen

<http://www.hallristningen.se>

Styrelsemöte 06 Maj 2021 via Zoom videokonferens

Protokoll nr 2021:3

Ordinarie

Ulf Alkner  
Lars Hjelm  
Magnus Krampell

ordförande  
kassör  
sekreterare

Suppleanter

Adjungerad

Marina Nyman

## 1. Föregående protokoll

Protokoll nr 2 från 18/3 granskades. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

## 2. Ekonomi

Vi "ligger lite lågt" just nu. Inbetalningskort för årsavgiften skickas ut snart.

## 3. Fiberinstallationen.

Några ytor som ännu inte har återhämtat sig, men det växer nog igen snart. Ingen anledning att jaga Open Infra.

Bullerproblemet – Anders har problem med ljudet och Ulf påpekat, men inte fått respons. Ulf påpekar igen och lägger ett ärende i Open Infra's kundtjänst.

Ulf har även pratat med kommunen, som sade att vi i värsta fall kan koppla in miljönämnden, som kommer och mäter (centralen som för oljud står på kommunens mark, inte samfällighetens mark). De enskilda fastighetsägarna bör driva detta, inte vi som styrelse.

## 4. Parkering på gästplats, gatorna, uthyrning

Vi har nu en färdig proposition, som vi lägger till årsmötet.

## 5. Hålla rent runt gator/gångar

Vi bör följa upp om de fastighetsägare som fått påstötning om att de behöver göra något, faktiskt har gjort detta. Flera har gjort en del, men några har inte börjat...

## 6. Tillsyn och inspektion av lekplatser

Ulf kontaktar inspektören och bokar en inspektion när inspektören kan.

## 7. Byte av sand i lådorna

Vi behöver ca 4 kubik i varje sandlåda och gungställning – ca 20 kubik totalt. Lars beställer och lägger på asfalten – stora parkeringen . Vi beställer när vi vet att folk med skottkärror kan ställa upp. Torsdag 20/5 kvällen? Ev kan grusfirman leverera i en container? Det blir enklare, då vi inte behöver ta hela parkeringen till "grushögen". Lars frågar.

## 8. Städdagen (17/4)

Städdagen var välbesökt. Personer från 46+ fastigheter var ute, vilket är bra.



Ulf pratade med några personer på röda, som hade idéer om vad de vill göra med området. De behöver dock skicka in dem som förslag.

### 9. Arkivering av våra handlingar

Ulf pratat med Erik, som har en pärm med protokoll-original. Magnus har också några protokoll... Ev skall Magnus ha dem? Även avtal (fiberavtal) bör scannas in.

**Beslut:** Handlingar samlas hos sekreteraren. Lars lämnar även fakturor...

### 10. Årsmötet

Får vi samlas? (max 8 pers?) Utomhus? (man hör dåligt, svårt att genomföra). Allt skjuter vi till slutet august/sept, då det kanske är möjligt att samlas.

**Beslut:** Vi skjuter till början/mitten Sept, om det går. Annars skippar vi årets möte och tar det 2022. Vi kan ev använda skötseldagen september för viktiga beslut.

Vi går ut med meddelande till alla. Magnus skriver förslag till text.

### 11. Övriga frågor.

Inget att avhandla.

Nästa möte: slutet augusti. 19 Augusti 19.00

Vid protokollet: Magnus Krampell

Ordf: Ulf Alkner